
Psychologische verheldering. 

 

Als psycholoog merk ik, dat de kijk op verzoening, zoals verwoord in ‘Jezus in ons’, erg 

helpt als het gaat om de eigen verantwoordelijkheid die mensen hebben in relationele 

sfeer en dus ook m.b.t. God.  

Ook worden zaken rond vergeving in deze visie een stuk helderder. 

  

Hartelijk dank. 
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